

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, JUNE 18, 2013**

**Community Conference Room, City Hall
8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood**

- 1 **CALL TO ORDER** –Chair Raisa Aguf called the meeting to order at 7:05 P M
2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance
- 3 Roll Call – Board Members present: Raisa Aguf, Andrey Pronin, Larisa Danilova, Yefim Stolyarsky, Valentina Matiji, and Lyubov Levitan

Diana Volman, Vika Safrigina were absent.

Staff Liaison Tatiana Rodzinek.
- 4 Approval of Agenda. Lyubov Levitan made a motion to approve agenda, seconded by Valentina Matiji
- 5 Approval of Minutes of the meeting of May 21, 2013 Larisa Danilova made a motion to approve, seconded by Andrey Pronin

6 ITEMS FROM THE PUBLIC

Garry Honings, Captain of the West Hollywood Sheriff's Station, spoke to the board members about his tenure at the station and building strong relationship with the community. Captain Honings also spoke about the Russian speaking deputies that are serving at the station.
Andrey Pronin requested information on the Criminal situation in the City of West Hollywood.
Lyubov Levitan spoke about the upcoming National Night Out.
Valentina Matiji spoke about homeless issues in Plummer Park.

- 7 **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
There were no comments.

8. NEW BUSINESS

**8.A. WEST HOLLYWOOD CHAMBER OF COMMERCE OUTREACH TO THE
RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY**

The item was tabled till the next meeting

8.B. NATIONAL NIGHT OUT

Members of the board discussed the organization of the event on August 6, 2013

Lyubov Levitan will be in charge of working with local businesses

Raisa Aguf will work with food vendors

Valentina will provide give-aways

9. UNFINISHED BUSINESS

**9.A. CULTURAL EVENTS CO-SPONSORED BY THE RUSSIAN ADVISORY BOARD
AND THE LETTER OF RECOMMENDATION REGARDING USE OF SPACE AT 7362
SANTA MONICA BLVD.**

The board members discussed the letter that was drafted by Tatiana Rodzinek. Andrey Pronin made a comment on the content of the letter and requested a correction to be made.

The comment was taken into consideration Lyubov Levitan made a motion to approve the letter with the correction. Seconded by Valentina Matiji

10. ITEMS FROM STAFF

Tatiana Rodzinek spoke about housing opportunities for low income households.

11. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Larisa Danilova distributed invitations to the art exhibit.

13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8.15 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, July 16, 2013.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 16th DAY OF JULY 2013



CHAIRPERSON

ATTEST.

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 18 ИЮНЯ 2013 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

- 1. НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Раиса Агуф объявила заседание открытым в 7:05 вечера
2. Диана Волман читала клятву верности
- 3. ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Раиса Агуф, Андрей Пронин, Лариса Данилова, Ефим Столярский, Валентина Матиджи, Любовь Левитан. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Диана Вольман, Вика Сафрыгина - отсутствовали

- 4. ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ** Любовь Левитан предложила одобрить повестку дня, Валентина Матиджи предложила поддержать предложение.
- 5. ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ.** Лариса Данилова внесла предложение одобрить протокол заседания от 15 января, Андрей Пронин предложил поддержать предложение
- 6. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Гэрри Хоннингс, Капитан станции шерифа города Западный Голливуд рассказал о своей службе, а также о русскоговорящих полицейских, обслуживающих станцию Шерифа.
Андрей Пронин попросил рассказать о криминальной ситуации в городе
Любовь Левитан говорила о предстоящем национальном вечере безопасности
Валентина Матиджи говорил о проблемах бездомных в Пламмер Парке.
- 7. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Комментариев не было
- 8. НОВЫЙ ПРОЕКТ**

**8.A. РАБОТА ТОРГОВОЙ ПАЛАТЫ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА С
РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНОЙ.**

Обсуждение перенесено на следующее заседание

8.B. ОБЩЕНАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ

Члены совета обсудили организацию мероприятия 6 августа 2013 года.

Любовь Левитан будет отвечать за работу с местными бизнесами

Раиса Агуф будет работать с участниками

Валентина Матиджи предоставит предметы для подарков

9. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

**9. А. КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ СПОНСИРУЕМЫЕ СОВЕТОМ
РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ И ПИСЬМО ПО ПОВОДУ ИСПОЛЬЗОВАНИЯ
ЗДАНИЯ ПО АДРЕСУ 7362 САНТА МОНИКА БУЛЬВАР**

Члены совета обсудили письмо, составленное Татьяной Родзинек. Андрей Пронин прокомментировал содержание письма и предложил внести поправки. Поправки были приняты во внимание.
Любовь Левитан предложила одобрить письмо с внесенной поправкой.
Валентина Матиджи предложила поддержать предложение.

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Татьяна Родзинек сделала сообщение о новых жилищных программах для малоимущих жителей

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Лариса Данилова раздала приглашения на художественную выставку

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:15 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 16 июля 2013 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 18 ИЮНЯ 2013 ГОДА.



ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

СОТРУДНИК ГОРОДА